

# SUPER TRAVELS PTE LTD 超级旅游

133 New Bridge Road, #02-58 & 03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413. Tel: 65 6392 3688 Fax: 65 6392 4392 (EUROPE) Tel: 65 6538 6768 Fax: 65 6538 9198 (ASIA / PACIFIC / CHINA) Tel: 65 6392 3392 Fax: 65 6392 2392 (AMERICA / EXOTIC) Email: tour@super-travels.com / gen@super-travels.com Website: www.super-travels.com

# 5天4晚越南河内下龙湾

#### **TOUR ITINERARY INFORMATIONS**

TOUR CODE: STVN02/A

Dep: Every day Airline: VN/SQ/MI

餐食: 4早餐/3午餐 / 4晚餐 Meal: 4 Breakfast/3 Lunch/4 Dinner

### 行程特色 HIGHLIGHTS

- 河内:水上木偶戏,镇国寺, 文庙国子监,还剑湖,巴亭广 场,胡志明陵墓,三十六古街。
- \* 下龙湾:"海上桂林",宁平陆 龙湾(三谷璧洞,宁平碧洞古庙, 万门小渔村。



第一天: 新加坡 + 河内 (晚餐) 乘搭客机飞往越南首都河內。河內是座古都,越南传统文化的摇篮。抵达後接往河内参观西湖…晚餐后後欣賞越南已有逾千年的历史 - 越南国粹,於农閒及紅河氾濫期间,农民在水堂中筑起小舞台弄木偶作為娱乐,演变至今成為享誉国际的民族技艺水上木偶戏。

### 第三天 下龙湾 (早/午/晚餐)

# 第四天 下龙湾田宁平陆龙湾(三谷璧洞)田 河内 (早/午/晚餐)

早餐後,前往風景名胜的**宁平碧洞**参观;首先游览建於十世紀,丁,黎朝時期的的**平碧洞古庙**,站在庙宇的最高处可遠眺田野與山脈連成一氣的钟灵毓秀。午餐後美三谷湖乘坐轻舟一览陸上下龙的优美景色,並享受轻搖碧舟的雅趣;石灰岩奇景,兩岸風光宁静,偶見小屋,遺世独立,令人頗有置身世外桃源之感。

### 第五天:河内 + 新加坡 (早餐)

早餐後参观 **巴亭广场**,胡志明陵墓,高 架屋及於 1049 年创建的一柱庙,此祠庙 建在一根柱子之上, 造型独特,外型虽 小,但却是越南的代表古刹。接着送往机场,揮別越南首都河內,乘搭客机飞返家 园、結束此难忘的越南之旅。



<u>\*如果选择在游船上住宿一晚,第 1-2 天同上</u> TOUR CODE: STVNO2A

# 第三天 下龙湾 (早午晚餐)

早餐后。11:30 游客乘车到寻州码头. 游客登上游船与办理入住手续。在船上游客享用丰富与美味海鲜的午餐。并此时游客们欣赏下龙湾奇妙的自然风光。游客们乘坐 kayak 小船和小独木船去参观,游览"万门小鱼村"。之后游船继续将游客送往停留和休息的地方去。游船继续将游客送往停留和休息的地方。后游客而在最美丽与宁静的地方,在此游客可以起南后,游客们在船上的 sundeck, 品尝越南桥。游客们在船上的 sundeck, 品尝越南桥。游客们在船上的 sundeck, 品尝越南桥、游客们车船上的 sundeck, 品尝越南桥、游客们车船上的 sundeck, 品尝越南桥、游客们车周走。

第四天:下龙湾田河内 (早/午/晚餐) 游客享用早餐时,游船送往"惊讶洞"去参观,游览美景。在此导游将带游客去游览与探索景色各异的钟乳石的"惊讶洞"游客返回游船休息与之后办理退房手续。游客们在船上享用午餐。游船返回 "寻州码头"停靠,游客们上车回归河内市。晚餐於当地餐厅。晚住河

# 第五天:河内 + 新加坡 (早餐)

早餐後自由活动,接着送往机场,揮別越南首都河內,乘搭客机飞返家园,結束此难忘的越南之旅。



#### 注明:

内酒店。

- 1. 行程顺序受当地交通, 气候影响, 可能会 作适当调整, 请以本公司代理的最后确认准;
- 2. 行程中,阁下如有购物,请自行检查物品质量,本公司不对此负责;
- 3. 行程中如有增加游览节目,均为自费,请 在选择时签名以免发生不愉快;
- 4. 请以华文为准。
- 5. 本公司敬请阁下购买个人旅游保险。

祝君旅途愉快!!! HAVE A NICE TRIP!!!



# SUPER TRAVELS PTE LTD 超级旅游

133 New Bridge Road, #02-58 & 03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413. Tel: 65 6392 3688 Fax: 65 6392 4392 (EUROPE)
Tel: 65 6538 6768 Fax: 65 6538 9198 (ASIA / PACIFIC / CHINA) Tel: 65 6392 3392 Fax: 65 6392 2392 (AMERICA / EXOTIC)
Email: tour@super-travels.com / gen@super-travels.com Website: www.super-travels.com

# **5D4N Romantic of Northern Vietnam**

### **TOUR ITINERARY INFORMATIONS**

TOUR CODE: STVN02/A Dep: Every day Airline: VN/SQ/MI

Meal: 4 Breakfast/3 Lunch/4 Dinner

### 行程特色 HIGHLIGHTS

❖ HANOI: One Pillar Pagoda, Quang Truong Ba Dinh Square, Ho Chi Minh Mausoleum, Hoan Kiem Lake, National Opeara, Tran Quoc Temple, 36 Old Streets.

**♦ HALONG BAY**: Kayak Boat & Small Canoe, Fish Village, Surprised Cave



# DAY 1 SINGAPORE → HANOI (D)

Assembly at Airport for your flight to Hanoi, Upon arrival Hanoi Noi Bai Airport, meet and greet by our Hanoi Tour Representative then transfer for dinner. After dinner, enjoy the Vietnam famous **Water Puppet Show.** 

Day 2 HANOI HALONG BAY (B/L/D) Hanoi tour breaking with visit Zhen Guo Temple and Temple Of Literature (The 1st University Of Vietnam). Process to Hoan Kiem Lake ,or Lake of the Returned Sword was once a part of the Red river (song Hong)-Through thousands of years of changes in the geography, the lake moved eastward to its present position many kilometers from the river. The lake was once called Luc Thuy or Green Water, because the water was green year round. Next process to Hanoi's Old Quarter with 36 commercial roads.

Day 3 HALONG
Cruise Ride along Halong Bay, the World
Natural Heritage, thousands of islands with
different forms look like glittering emeralds
attached to the blue scarf of a virgin. The
area where many stone islands concentrate
has spectacular scenes and world-famous
caves and is the center of Halong Bay
Natural Heritage. Next visit to Dramatic
Caves, Viewing Hall & Thien Cung Caves
which recently discovered grotto is perhaps
the most beautiful grotto in all Halong Bay.
Seafood lunch on board. After lunch, free
& leisure. Re-assembly again in the evening

## Day4 HALONG A BAY TAM COC CAVES A HANOI (B/L/D)

transfer for dinner. Dinner at local restaurant.

Morning depart for Ninh Binh province, on arrival visit to Bich Dong & Bich Dong Pagoda which built on Ngu Nhac Mountain, it is regarded as the second most beautiful pagoda in Vietnam after the perfume Pagoda, many statues of Buddha are enshrined therein. Lunch serve with local special cuisine. Following by enjoy a handrowed Sampan Ride to visit the amazing Three Caves, Tam Coc Caves which also by another name called "Halong Bay On Land". Process to Hanoi in the afternoon. Upon arrival, dinner and check in Hotel.

**Day 5 HANOI → SINGAPORE** After breakfast, begin your Hanoi city including of visit to Ba Dinh Square, President Ho Chi Minh's Mausoleum & Residence, One-Pillar Pagoda, the first One Pillar Pagoda was destroyed during the War. The new Vietnamese government rebuilt the temple in 1955. It was originally constructed by Emperor Ly Thai Tong to commemorate the long awaited birth of an heir. He believed that the luck had been foretold in a dream about the Goddess of Mercy handing him a male child on a lotus flower. He then built the original small wooden pagoda to resemble a lotus blossom to pay tribute to his good fortune. Then transfer to the airport for your flight home.

If customer choose on board overnight
Day1-2 as above,day 3 to day 5 as follows

**TOUR CODE: STVN02A** 

Day 3: Halong Bay (B/L/D)

After breakfast, proceed to pier and check in to cruise. Enjoy a rich and delicious seafood lunch on board with the wonderful natural scenery of Halong Bay. Take a canoe kayak ride and boat to visit the "ten thousand small fish village." Cruise along the most beautiful and peaceful place, where visitors can swim. Enjoy local Vietnamese cuisine and wine tasting on sundeck. You may learn Vietnamese cuisine from the local chef as well. Enjoy activities on board such as fishing, movie, karaoke and etc. Tonight, stay on cruise.

Day 4: Halong Bay Hanoi (B/L/D)
After breakfast, visit "Surprise cave" to explore the beauty. Tour guides will take you to explore the varied scenery. After that, return to the cruise and check out. Enjoy lunch on board. Next, proceed to pier and transfer to Hanoi. Dinner at local restaurant. Night stay in Hanoi hotel.

Day 5: Hanoi → Singapore (B)
After breakfast, free and leisure. Then transfer to the airport for your flight back to Singapore.



\*Please refer to the original Chinese version for the final confirmation.
\*Tour itinerary and flight details are subject to final confirmation.